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即时发布 

 

辉立资金管理(新加坡)有限公司发行辉立新加坡收益型 
ETF 

 

 辉立新加坡收益型 ETF将追从晨星新加坡股息聚焦指数(Morningstar® Singapore 

Yield Focus IndexSM) 的表现 

 提供投资者以成本效益，投资多元化优质新加坡上市公司。投资者可以在不牺牲资本

增长的情况下享受定期股息收入 

 在首次发行期间，投资者可通过参与交易商认购辉立新加坡收益型 ETF。一旦辉立新

加坡收益型 ETF挂牌上市，投资者可通过新加坡交易所认购或脱售基金单位。 

 

 

新加坡，2018年10月1日 - 本地亚洲基金管理公司辉立资金管理（新加坡）有限公司

今日宣布发行辉立新加坡收益型 ETF（“ETF”），扩大其ETF产品。 

 

辉立新加坡收益型ETF将追从晨星新加坡股息聚焦指数的表现。该指数利用规则投资

方法，从新加坡交易所主板上市公司中筛选出拥有卓越的业务质量，财务状况与收益

率的股票，以提供投资者更好的风险调整回报率。利用这投资策略，辉立新加坡收益

型ETF能有效地为投资者提供了可获得具有可持续性和不断股息增长的股票机会，同

时也避免投资于可遭受股息削减或股价下跌的高股息股票。 

 

辉立资本董事总经理兼首席投资官李济恭先生，表示：“辉立新加坡收益型ETF是独

特的，因为该指数投资组合中的成分证券提供的股息收益率每年超过4％，比起长期新

加坡政府债券有显着的收益率优势。投资组合中的公司是提供基本产品和服务广为熟

悉的名字，如超市，医疗保健，国防，房地产，银行和电信服务。虽然辉立新加坡收

益型ETF旨在为投资者提供定期股息收益，但它不会牺牲资本增长潜力，因为其合并

后的成分证券有着良好的收益增长历史。” 

 

Mr Adam Grabow, 晨星亚洲机构业务发展副总裁，表示： “我们很高兴与辉立资金

管理再次合作，共同开展这项激动人心的计划。利用我们的专有研究，我们构建了一

个独特，强大，透明的战略性beta的解决方案，我们希望这将为新加坡投资者提供更

好的结果。” 

 

辉立新加坡收益型 ETF 将于 “比重还原参考日 ”对投资组合中所含的新加坡股票进

行比重调整。每支成分股票的比重上限为10%。本基金计划于每逢六月与十二月派息 ，

并将于每逢六月和十二月的第三个星期五进行每半年一度的比重还原。 
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要约详情  

 

辉立新加坡收益型ETF是辉立Legacy Fund的子基金，并 已向新加坡交易所（ “新交

所” ）申请挂牌上市与交易。辉立新加坡收益型ETF的单位并没有在其它证券交易所

挂牌上市或交易，或是申请挂牌上市或交易。 

 

首次发行期将始于2018年10月1日上午9时，并在2018年10月19日上午11时结束 （除

非首次发行期延长，否则在新交所的交易将在首次发行期结束后的第五个营业日开

始）。在新交所同意所有实行交易的必要条件都已满足，辉立新加坡收益型ETF将于

2018年10月29日上午9点，在新交所主板开始交易。 

 

在首次发行期间和结束后，投资者只能以 50,000 单位购买，或以每次 1000 个单位的

数量，认购更多单位，或经理可能决定的其他认购数量。参与交易商可以为散户投资

者设定较低的认购单位的数量。基金的单位价为 1.000 新元。 

 

投资者可透过参与交易商如辉立证券私人有限公司、荷兰清算银行、德国商业银行和

大华继显私人有限公司申请 ETF 单位。 

 

.  

– 完  – 

 

 

 

辉立资金管理 (新加坡) 有限公司 

 

辉立资金管理是一间基金管理公司，其公司的业务已遍布多个国家，包括，新加坡，马来西

亚，泰国，印度尼西亚，香港，澳洲及英国。集团的产品和资产包括单位信托基金和全权委托

投资组合投资于股票，债券，货币市场和私募股权。集团的客户包括私人银行，保险公司，大

专院，主权财富基金和新加坡政府机构。目前，集团管理的资产规模约16亿美元（2018年8月

数据，未经审计）。辉立资金管理是辉立资本的成员公司。 

 

集团在亚太地区和全球的基金管理有着良好历史记录。自 2003 年，集团已赢得了数个标准普

尔和理柏基金奖。 

集团所管理的投资基金包括：辉立亚太成长基金，辉立货币市场基金，辉立收益基金，Pi-5 全

球投资组合，Pi-7 全球投资组合, 全球机遇基金，辉立美元货币市场基金，和辉立新加坡房地

产收益基金。辉立货币市场基金是当今新加坡最大的货币市场基金。 

欲获得更多信息，请浏览 http://www.phillipfunds.com 

 

 

http://www.phillipfunds.com/
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以上讯息由辉立资本管理 (新加坡) 有限公司发布 

 

媒体联络人： 

吴逸松          yitsung@financialpr.com.sg 

涂哲瑋          benjamin@financialpr.com.sg 

 

Financial PR Pte Ltd 

4 Robinson Road #04-01, The House of Eden, Singapore 048543 

 

电话：(65) 6438 2990  

 

 
Important Notice and Disclaimer: 

This information herein is provided by Phillip Capital Management (S) Ltd (“PCM”) for general 

information only and does not constitute a recommendation, an offer to sell, or a solicitation of any offer 

to invest in the exchange-traded fund (“ETF”) mentioned herein. It does not have any regard to your 

specific investment objectives, financial situation and any of your particular needs. You should read the 

Prospectus and the accompanying Product Highlights Sheet (“PHS”) for important information of the 

ETF and obtain advice from a financial adviser ("FA") before making a commitment to invest in the ETF. 

A copy of the Prospectus and PHS for the ETF are available from PCM or any of its Participating Dealers 

("PDs").  

 

Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested. 

The value of the units and the income accruing to the units may fall or rise. Past performance is not 

necessarily indicative of the future or likely performance of the Products. There can be no assurance 

that investment objectives will be achieved. Any use of financial derivative instruments will be for 

hedging and/or for efficient portfolio management. PCM reserves the discretion to determine if currency 

exposure should be hedged actively, passively or not at all, in the best interest of the ETF. The regular 

dividend distributions, either out of income and/or capital, are not guaranteed and subject to PCM’s 

discretion. Past payout yields and payments do not represent future payout yields and payments. Such 

dividend distributions will reduce the available capital for reinvestment and may result in an immediate 

decrease in the net asset value (“NAV”) of the ETF. Upon launch of the ETF, please refer to 

<www.phillipfunds.com> for more information in relation to the dividend distributions.  

 

An ETF is not like a typical unit trust as the units of the ETF (the "Units") will be listed and traded like 

any share on the Singapore Exchange Securities Trading Limited (“SGX-ST”). Listing on the SGX-ST 

does not guarantee a liquid market for the Units which may be traded at prices above or below its NAV 

or may be suspended or delisted. Investors may buy or sell the Units on SGX-ST when it is listed. 

Investors cannot create or redeem Units directly with PCM and have no rights to request PCM to redeem 

or purchase their Units. Creation and redemption of Units are through PDs if investors are clients of the 

PDs, who have no obligation to agree to create or redeem Units on behalf of any investor and may 

impose terms and conditions in connection with such creation or redemption orders. Please refer to the 

Prospectus of the ETF for more details.  

 

The information herein are not for any person in any jurisdiction or country where such distribution or 

availability for use would contravene any applicable law or regulation or would subject PCM to any 

registration or licensing requirement in such jurisdiction or country. The Products is not offered to U.S. 

Persons. PhillipCapital Group of Companies, including PCM, their affiliates and/or their officers, 

mailto:yitsung@financialpr.com.sg
http://www.phillipfunds.com/
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directors and/or employees may own or have positions in the ETF or related thereto.  

 

Morningstar® Singapore Yield Focus IndexSM are service marks of Morningstar Research Pte Ltd and 

its affliated companies (collectively, “Morningstar”) and have been licensed for use for certain purposes 

by PCM. Phillip SING Income ETF is not sponsored, endorsed, sold or promoted by Morningstar, and 

Morningstar makes no representation regarding the advisability of investing in Phillip SING Income ETF. 

 
This press release has not been reviewed by the Monetary Authority of Singapore.  

 


